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Reševanje problemav v tej dokaj krizni situadji mora biti
osrednja naloga nas vseh, predvsem pa dolžnost komunistov v
vseh sferah našega življenja. Z našim angažiranjent bomo od-
govorili tistim, ki se sprašujejo, ali nam je 3. kongres samou-
pravljavcev potreben. Naš odgovor je že sedaj jasen: kongres
nam je potreben kot osrednji dogovor delavskega razreda Ju-
goslavije o svoji bodočnosti in o svoji usodi. Zato nam ni treba
voditi posebnih akdj zgolj zaradi kongresa, ampak moramo
imeti kongres zaradi akdj in enotnega nastopa.
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